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VARSTVO OKOLJA IN GOSPODARSKE 

JAVNE SLUŽBE 

 

 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
 

10. redne seje odbora, ki je bila v torek, dne 16. junija 2020 ob 17.00 uri v prostorih občinske 

uprave občine Beltinci, Mladinska ulica št. 2. 

 

Prisotni člani odbora:  Odsotni: 

1. Kovač Franc - predsednik 1. Balažic Janja – opravičena 

2. Poredoš Aleš 

3. Bračko Marjan 

4. Sraka Mirko 

5. Horvat Viljem 

6. Bakan Štefan Marko 

7. Žižek Štefan 

8. Rous Tomaž 

 

 

Ostali prisotni:  

1. Balažic Borut, direktor OU, 

2. Klemenčič Dejan, direktor KOMUNA, javno komunalno podjetje Beltinci d.o.o.  

3. Virag Marko, župan 

 

Predsednik odbora pozdravi vse navzoče.  

 

AD1) Ugotovitev navzočnosti  
 

Predsednik odbora ugotavlja, da je od 9 članov odbora prisotnih 8 članov. Na ta način je 

odbor sklepčen in lahko začne z delom. Poredoš Aleš predlaga, da se z dnevnega reda umakne 

točka 5, zaradi prepoznega posredovanja gradiva za to točko. Rous Tomaž predlaga, da se na 

sejo uvrsti dodatna točka dnevnega reda, in sicer pod točko 7 – Seznanitev z aktualnim 

dogajanjem v PIC Beltinci in potem točka 8 – Pobude in vprašanja. Predsednik daje na 

glasovanje naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 

2. Sprejem zapisnika 9. redne seje odbora. 

3. Obravnava Letnega poročila za poslovno leto 2018 za družbo KOMUNA, Javno 

komunalno podjetje Beltinci d.o.o. 

4. Obravnava Letnega poročila za poslovno leto 2019 za družbo KOMUNA, Javno 

komunalno podjetje Beltinci d.o.o. 

http://www.beltinci.si/


5. Obravnava cen izvajanja storitev obvezne gospodarske javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev z greznicami in MKČN 

za območje Občine Beltinci. 

6. Obravnava predloga Odloka o pokopališkem redu v Občini Beltinci. 

7. Seznanitev z aktualnim dogajanjem v PIC Beltinci. 

8. Pobude in vprašanja. 

 

Glasovanje: ZA: 7; PROTI: 1 

 

AD2) Sprejem zapisnika 9. redne seje odbora 

 

Predsednik odbora predstavi zapisnik 9. redne seje odbora z dne 12. maja 2020 in ga daje v 

sprejem.  

 

Sklep št. 6/2020: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe sprejme zapisnik 9. 

redne seje odbora z dne 12.05.2020. 

 

Glasovanje: ZA: 8, PROTI: 0  

 

AD3)  Obravnava Letnega poročila za poslovno leto 2018 za družbo KOMUNA, Javno 

komunalno podjetje Beltinci d.o.o. 

 

Gradivo za točko dnevnega reda so člani odbora prejeli skupaj z vabilom. Predsednik odbora 

daje besedo g. Klemenčiču, da predstavi točko dnevnega reda. Po predstavitvi sledi razprava. 

Poredoš Aleš predlaga, da se predstavi še 4. točka dnevnega reda in potem naj sledi skupna 

razprava in ločeno glasovanje za 3. in 4. točko dnevnega reda.  

Po zaključku razprave je bil sprejet sklep. 

 

Sklep št. 7/2020: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 

Občinskemu svetu Občine Beltinci, da  

1. Sprejme Letno poročilo Komune Beltinci d.o.o. za leto 2018, v predloženi vsebini 

in obliki. 

2. Čisti dobiček poslovnega leta 2018 v višini 25.124,55 EUR se razporedi za 

investicije v osnovna sredstva podjetja. 

3. Poslovodstvu družbe in Nadzornemu svetu Komune Beltinci d.o.o. se za leto 2018 

podeli razrešnica.   

 

Glasovanje: ZA: 8, PROTI: 0  

 

AD 4) Obravnava Letnega poročila za poslovno leto 2019 za družbo KOMUNA, Javno 

komunalno podjetje Beltinci d.o.o. 

 

Gradivo za točko dnevnega reda so člani odbora prejeli skupaj z vabilom. Točko dnevnega 

reda predstavi g. Klemenčič. Po predstavitvi sledi razprava. V razpravi sodeluje Poredoš Aleš 

in Sraka Mirko. Pojasnila podaja g. Klemenčič. 

 

Po zaključku razprave je bil sprejet sklep. 

 



Sklep št. 8/2020: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe Občinskega sveta 

Občine Beltinci predlaga Občinskemu svetu Občine Beltinci, da  

1. Sprejme Letno poročilo Komune Beltinci d.o.o. za leto 2019, v predloženi vsebini 

in obliki. 

2. Čisti dobiček poslovnega leta 2019 v višini 58.015,17 EUR se razporedi za 

investicije v osnovna sredstva podjetja. 

3. Poslovodstvu družbe in Nadzornemu svetu Komune Beltinci d.o.o. se za leto 2019 

podeli razrešnica.   

 

Glasovanje: ZA: 8, PROTI: 0 

 

 AD 5) Obravnava cen izvajanja storitev obvezne gospodarske javne službe odvajanja 

in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev z greznicami in 

MKČN za območje Občine Beltinci 

 

Gradivo za točko dnevnega reda so člani odbora prejeli skupaj z vabilom. Predsednik odbora 

daje besedo g. Klemenčiču, da predstavi točko dnevnega reda. Med predstavitvijo točke sejo 

zapusti  Poredoš Aleš. 

 

Po zaključku je bil sprejet sklep. 

 

Sklep št. 9/2020: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 

Občinskemu svetu Občine Beltinci, da potrdi predlagane cene storitev na področju 

gospodarske javne službe – odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 

vode ter storitev z greznicami in MKČN za območje Občine Beltinci.  

 

Glasovanje: ZA: 7, PROTI: 0 

 

AD6)  Obravnava predloga Odloka o pokopališkem redu v Občini Beltinci 

 

Gradivo za točko dnevnega reda so člani odbora prejeli skupaj z vabilom. Predsednik odbora 

daje besedo Borutu Balažicu, da predstavi točko dnevnega reda. Po predstavitvi sledi 

razprava. V razpravi sodeluje Kovač Franc, Rous Tomaž, Sraka Mirko, Bračko Marjan in 

Žižek Štefan. Dodatna pojasnila podaja Klemenčič Dejan. 

 

Po zaključku razprave je bil sprejet sklep. 

 

Sklep št. 10/2020: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe Občinskega sveta 

Občine Beltinci predlaga Občinskemu svetu Občine Beltinci, da sprejme predlog Odloka 

o pokopališkem redu v Občini Beltinci v predlagani vsebini in obliki v prvi obravnavi in 

ga nato posreduje v 30 dnevno javno obravnavo 

 

Glasovanje: ZA: 7, PROTI: 0 

 

 

 

 



AD7) Seznanitev z aktualnim dogajanjem v PIC Beltinci  

 

Rous Tomaž pozove župana, da naj pojasni aktualno dogajanje v PIC Beltinci.  

 

Župan pojasni, da se v zvezi s tem pojavlja v javnosti ogromno dezinformacij. Da je občinska 

uprava ob sumih morebitnih nepravilnostih odreagirala takoj, angažirala je Medobčinski 

inšpektorat in o tem obvestila tudi druge pristojne državne organe. Vsi obveščeni so potrdili, 

da so prejeli določene prijave o dogajanju v PIC Beltinci. Podjetje KOROŠAK d.o.o. ima na 

tem zemljišču podeljeno stavbo pravico, tako kot nekateri ostali v PIC Beltinci. V pogodbi o 

stavbi pravici ima tudi navedeno, da se mu v primeru nepravilnost lahko le-ta tudi odvzame. 

V PIC Beltinci je predvideni sortirni center, kjer bo potekala tudi faza reciklaže. Podjetje ima 

podeljena 3 okoljevarstvena dovoljenja in koncesijo za svojo dejavnost. Zemljišča v PIC 

Beltinci so za po namenski rabi stavbna zemljišča in ne kmetijska. Županu prav tako ni všeč, 

da je bila v preteklosti PIC locirana tu kjer je, ampak to je dejstvo, ki ga moramo sprejeti. 

Med lokacijo podjetja KOROŠAK d.o.o. in ostalimi poslovnimi objekti bo vzpostavljena 

naravna bariera. Podjetje bo svoj projekt predstavilo na Občinskemu svetu, v  kolikor bo za to 

izražena želja.  

 

Horvat Viljem izpostavi, da ima podjetje v Dokležovju vzorno urejen prostor, kar sicer v 

preteklosti ni bilo tako. Zaposluje določeno število ljudi iz območja Občine Beltinci in bi bilo 

škoda, da bi sedaj prekinil svojo dejavnost. Povdarja, da ne moremo govoriti o kmetijskih 

zemljiščih, če je imamo tu poslovno - industrijsko cono.  

 

Kovač Franc pove, da je podjetje v preteklosti ponudilo občini svoje reciklirane materiale za 

navoz in ureditev nekaterih poti, vendar ni bilo uslišano. Tudi hrupa ni zaznati v delovnem 

procesu. 

 

Rous Tomaž pove, da se pojavljajo članki, da se v PIC Beltinci zakopavajo smeti in se vedno 

najde nekdo, ki zadevo še bolj podžge. Kolikor bo v njegovi moči bo poskrbel za zdravje 

svojih krajanov. Verjetno bo pred sejo Občinskega sveta povprašal še po mnenju KS Beltinci, 

da poda svoje stališče. 

 

Župan sicer nima nič proti temu, vendar omeni, da je zemljišče bilo na Občinskem svetu 

potrjeno v Načrtu razpolaganja. 

 

Kovač Franc pove, če ni zaznati nepravilnosti potem ni smiselno spraševati po mnenju KS 

Beltinci. 

 

Bračko Marjan pove, da je za PIC Beltinci bil sprejet pravni akt in potem nimamo tu kaj več 

razpravljati. 

 

Rous Tomaž omeni, da bo v svojem imenu povprašal še KS Beltinci. Predlaga pa naslednji 

sklep: 

 

Sklep št. 11/2020: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe Občinskega sveta 

Občine Beltinci poziva Občinsko upravo in pristojne organe, da naredijo vse kar je v 

njihovi moči, da zaščitijo okolje in zdravje krajanov Beltinec.     
 

Glasovanje: ZA: 7, PROTI: 0 



 

AD8) Pobude in vprašanja 

 

Pobud in vprašanja ni bilo.  Odbor je zaključil sejo ob 19.15 uri. 

 

 

 

 

 

Zapisal: Predsednik odbora: 

Borut BALAŽIC KOVAČ Franc l. r. 

      

 

 

 


